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راه کار یک نماینده درمورد حجاب؛
 محرومیت های اجتماعی 
به جای برخورد قضایی 

زهره ســادات لاجوردی، نماینده تهران می گوید: 
بی حجابی که اکنون در جامعه شاهد آن هستیم و 
توسط عده ای در جریان است، شاید بیشتر شبیه 
بیان اعتراض شــان باشد که به نظر می رسد برخی 
از آن ها با اغتشاش گران همراه هستند و الا خیلی 
از افراد هم هستند که اعتراض دارند، اما دست به 
بی حجابی نزدند، یعنی راه حل اعتراض خود را در 

این ندیدند که هیچ نوع حجابی نداشته باشند.
به گــزارش رویداد24، لاجوردی اظهــار کرد: به 
طور مسلم، نمی توانیم بگوییم همه بی حجابی که 
در جامعه می بینیم ســازمان دهی شده است، ولی 
برخی تحت تاثیر جو به وجــود آمده این روند را 
در پیش گرفتند و عده ای هم احســاس می کنند 
که موضوع تمام شــده اســت و می توانیم حجاب 
را برداریم و برخی از ایــن چالش هم به تبلیغات 
رسانه های بیگانه ربط پیدا می کند.او افزود: کشور 
ما با ســابقه تمدنی که در بحــث حجاب دارد که 
حتی این طور نبوده که بعد از اســام وارد مملکت 
ما شــود، یعنی از قبل از آن هم، ایرانی ها مقید به 
عفت، حجاب و حیا بودند و این چیزی نیست که 
برخی تصور کنند به واسطه اغتشاشاتی که به وجود 
آمــده بتوانند ادامه دهند و مســلماً وضع این طور 
نخواهد ماند. اگر در قوانین ما در موضوع حجاب، 
نواقصی وجود دارد، باید این نواقص برطرف شود. 
از طرفی باید یک ســری محرومیت های اجتماعی 
برای کســانی که مخالفت با قانون دارند، در نظر 
بگیرند، مثل خیلی از کشورهای دیگر، زیرا موضوع 
جدیدی نیســت و شاید تنها این تنبیه، به سمتی 
برود کــه این محرومیت اجتماعــی رقم بخورد و 
برخورد قضایی نباشــد، یعنی به جای اینکه جرم 
باشد، تخلفی منظور شود که برای آن، محرومیت 
اجتماعی لحاظ شود و نیازی به برخورد قهری هم 
نباشد. البته در این رابطه نمی شود قطعی صحبت 
کرد، چــون قانون خاء دارد.ایــن نماینده گفت: 
حجاب یکی از ضروریات دین اســت و مسئله ای 
نیســت که بخواهیــم از آن، چشم پوشــی کنیم. 
در صحبت هــای امام و رهبری هم، این مســئله 
اســت، چون می خواهند دین اسام پیاده شود. به 
نظر من، این اغتشاشــاتی هــم که به وجود آمده، 
موضوعش حجاب نیســت، یعنی افــرادی آن را 
بهانه قرار دادند و با تبلیغاتی سویی که شبکه های 
ماهواره ای فارسی زبان معاند انجام می دهند و اینکه 
سال های سال روی این موضوع کار کردند و هدف 
اصلی شان هم این است که خانواده را نشانه بگیرند 
و می خواهند بنیان خانواده را از هم بپاشند، روی 
مســئله زنان، حساســیت ایجاد کردند. از این رو، 
مســئله حجاب، موضوعی نیســت که حاکمیت و 

نظام اسامی بخواهد از آن، عقب نشینی کند.

عضو کمیسیون امنیت ملی:
حرف های رئیس جمهوری صاحب ندارد 
شهریار حیدری عضو کمیسیون امنیت ملی در گفت 
وگو با ایلنا اظهــار کرد: معتقدم با ایجاد بازارچه ها 
و با دادن امتیاز به مرزنشینان باید مدیریت کنیم. 
در همه دنیا هم این قاعده امتیازدهی وجود دارد و 
برای حذف قاچاق، ایجاد اشتغال و انضباط بر مرزها 
از این امتیازدهی ها اســتفاده و این گونه مشکات 
مرزها را حل کرده اند. کشورهای اروپایی، آمریکایی 
و حتی آســیایی بهتریــن امکانــات را در اختیار 
مرزنشینان قرار داده اند اما در کشور ما محروم ترین 
قشر با کمال تأسف مرزنشــینان هستند آن وقت 
مرزنشــینان متهم بــه قاچاقچی بودن می شــوند 
این رفتار درســت نیســت. من اعتقاد دارم دولت 
جمهوری اسامی ایران باید یک بازنگری جدی از 
فرصت مرز داشته باشد و فکری برای معیشت آنان 
کند.او گفت: طرح  مشــترک بین مجلس و دولت 
آمــده بود، رئیس کمیته هم من بودم طرحی تهیه 
کردیم که در کوتاه ترین زمان بهترین وضعیت برای 
مرزنشینان اجرا شــود، در واقع جایگزین کولبری 
بــود عنوانــش هم »طرح ســاماندهی معیشــت 
مرزنشــینان« بود خود آقای رئیس جمهور گفتند 
به زودی این طرح در ســران قوا تصویب می شود 
اما از زمانی که رئیس جمهور گفته اســت به زودی 
تصویب می شــود یک ســال می گذرد. حرفی که 
رئیس جمهور می زند در دولت باید صاحب داشــته 
باشــد، یکی از مشــکات حرف های رئیس جمهور 
این است که وقتی حرفی می زند در دولت صاحب 
نــدارد که بتواند آن را اجرایــی کند. به طور مثال 
رئیس جمهور آمده است کرمانشاه و گفته وام های 
زلزله را یک سال اســتمهال می کنیم ۸ ماه است 
که رئیس جمهور به کرمانشاه آمده و صحبت کرده 
است. ۸ ماه گذشته اســت، من به عنوان نماینده 
منطقه رصد می کنــم و می بینم یک نفر در دولت 
صاحب این حرف رئیس جمهور نیست. معلوم است 
اعتــراض، تنش و انتقاد داریم و خیلی از مســائل 
پیش می آید. من همیــن الان باید به جای دولت 
پاسخگوی حرف های رئیس جمهور باشم در صورتی 
که من وظیفــه نظارتی دارم و مطالبه گری از خود 
ایشــان  رئیس جمهور، عرایض و صحبت های های 
دارم؛ حرف هایــی کــه با کمال تاســف اجرایی و 
عملیاتی نمی شود. حرفی که رئیس جمهور می زند 
را مردم مشــاهده می کنند که این حرف عملیاتی 
می شود یا خیر که اگر عملیاتی شود مردم اعتماد 
پیدا می کنند و نســبت به دولت صادق می شــوند 
و دولت هم نســبت به آنها صادق می شــود وقتی 
نتیجه نمی بینیم طبیعی است که مردم هم به دیگر 

حرف ها توجه نمی کنند.

خبر

احتمال آزادی برخی زندانیان در پی 
پیروزی تیم ملی

خبرگزاری قوه قضاییه از دســتور رئیس دســتگاه قضا 
مبنی بر فراهم نمودن شــرایطی به جهت آزادی برخی 
زندانیان خبر داد.خبرگزاری قــوه قضاییه در پیامی در 
توییتر نوشت: در پی پیروزی تیم ملی رئیس قوه قضاییه 
به مراجع ذیربط قضایی دستور داد نسبت به آن دسته از 
زندانیان که شــرایط بهره مندی از ارفاقات قانونی را دارا 
هستند نهایت مساعدت و معاضدت انجام گیرد و مقدمات 
آزادی و بازگشت آن ها به آغوش گرم خانواده های شان 
در اولین فرصت ممکن فراهم گردد.بعد از این مرکز رسانه 
قوه قضاییه اعام کرد: در پی پیروزی شــورانگیز و بازی 
غیرتمندانه ملی پوشان تیم ملی فوتبال کشورمان در برابر 
تیم ملی فوتبال کشور ولز و شعف و شادمانی پدید آمده 
در سراســر ایران اسامی و تجلی و تبلور روح جمعی و 
اتحاد و همبســتگی ملی، حجت الاســام والمسلمین 
محســنی اژه ای رئیس قوه قضاییه بــه مراجع و مراکز 
ذیربط قضایی دســتور داد به شکرانه عنایت پروردگار و 
مسرت و سرور ملی حاصل از ظفرمندی تیم ملی فوتبال 
جمهوری اسامی ایران، نسبت به آن دسته از زندانیان 
که شرایط بهره مندی از ارفاقات قانونی را دارا می باشند، 
نهایت مساعدت و معاضدت انجام گیرد و مقدمات آزادی 
و بازگشت آنها به آغوش گرم خانواده های شان در اولین 
فرصت ممکن فراهم شود. البته در دستور رئیس دستگاه 
قضا تصریح شده که بدیهی است کسانی که در قضایای 
اخیر مرتکب جنایت شده و مدافعان امنیت مردم را شهید 
و مجروح کردند و اموال مردم را به آتش کشیدند و قرآن 
را سوزاندند، قابل اغماض و بخشش نیستند و تاکید ما این 
است که برای عناصر و مسببان اصلی اغتشاشات اخیر، 

هیچ جای ارفاق وجود ندارد.

رئیس سازمان قضایی نیروهای مسلح:
 هنوز مدرکی برای سناریو بودن
 مرگ مهسا امینی وجود ندارد

احمدرضا پورخاقان، رئیس سازمان قضایی نیروهای مسلح 
با اشــاره به فوت مهسا امینی گفت: هنوز صاحب نظران 
اطاعاتی به این نتیجه نرسیده اند که این مرگ توسط 
دشمن برنامه ریزی شده باشد.به گزارش ایسنا، احمدرضا 
پورخاقان در مراسم تودیع و معارفه رئیس سازمان قضایی 
نیروهای مسلح استان البرز که در ستاد فرماندهی انتظامی 
البرز برگزار شد، گفت: امروز اگر تاریکی و سیاهی وجود 
دارد نشأت گرفته از هجمه های دشمن است که نیروهای 
نفوذی آن متأسفانه در نظام نفوذ کرده اند و در عرصه های 
مختلف افرادی مسئولیت گرفتند که نصیحت های پیر 
خردمند نظام را نشنیدند.پورخاقان در ادامه با بیان اینکه 
دشمن از این فضایی که بچه به اینترنت و فضای مجازی 
آلوده شــده خوب استفاده کرده است، گفت: با تعطیلی 
مســاجد و مراسم بزرگداشت شهدا و ... در این سه سال 
یک گسست بین نسلی رخ داد در صورتی که می توانستیم 
به جای فروش آگهی های ثانیه ای چند میلیون تومانی از 
شبکه های تلویزیونی استفاده کنیم.وی افزود: ما امروز در 
یک جنگ ترکیبی به سر می بریم دشمنی که نتوانست 
در جنگ پیروز شود از خاء دوران کرونا توانست استفاده 
کند و به خیال باطل خود خواست ضربه آخر را بزند اما 
مــردم با او همراهی نکردند. در این جنگ ترکیبی همه 
چیز را پای کار آوردند از سلبریتی و عناصر فرهنگی خود 
فروخته و عناصر فراری و خاهای ایجاد شده در داخل 
کشور و مشکات اقتصادی.این مسئول ادامه داد: مرگ 
مرحومه مهسا امینی زمینه خوبی برای آنان ایجاد کرد. 
هنوز صاحب نظران اطاعاتی به این نتیجه نرسیده اند که 
این مرگ توسط دشمن برنامه ریزی شده باشد؛ هر چند 
که هر چه انسان فکر می کند به نظر می آید که تمام این 
باید یک سناریو از پیش طراحی شده باشد اما چون دلیل 
و مدرک قانع کننده ای وجود ندارد نمی شود اینطور گفت.

وی افــزود: مرگ این مرحومه در مقابل دوربین هم بود 
کاماً یک استرس روحی روانی بود که فوت شد. پزشکی 
قانونی هم نظر خود را اعام کرد تحقیقات فراوانی هم در 
مورد اینکه آیا بدرفتاری انجام شده یا خیر صورت گرفت 
که تمام آن منفی بود.پورخاقان ادامه داد: در هر حال این 
زمینه را بــرای آنان فراهم کرد چون از یک طرف خانم 
بود، کرد بود،  اهل سنت بود همه اینها را اگر می خواستیم 
در کنار هم قرار دهیم می توانست زمینه های آتشی را در 
کشور فراهم کند که جلو آن را نشود گرفت اما مردم زود 

متوجه شدند و با آن همراهی نکردند.

 دیدار تعدادی از اساتید
 دانشگاه های تهران با وزیر کشور

جمعی از اساتید مطرح دانشگاه های تهران با وزیر کشور 
دیــدار و درباره مســایل جاری سیاســی و اجتماعی و 

همچنین وقایع اخیر تبادل نظر کردند.
به گزارش ایلنا، در این نشست هم اندیشی که با حضور 
اســاتید مطرح دانشــگاه های تهران، عامه طباطبایی، 
صنعتی شریف، الزهرا)س(، آزاد اسامی، علم و صنعت، 
خوارزمی وهنر برگزارشــد، حاضران با طرح دغدغه ها و 
نقطه نظرات خود، پیشــنهادهایی را برای بهبود شرایط 
و بازگشــت آرامش کامل به فضای سیاسی و اجتماعی 
ارائه دادند.علی مطهــری، ابوالفضل دلاوری، حمیدرضا 
جایی پور، حســین راغفر، بیــژن عبدالکریمی، اصغر 
قاسمی، محمدرضا مریدی، کیومرت یزدان پناه، مهدی 
نصیری، علیرضا مدنی زاده و علی اصغر پورعزت، از جمله 
اســاتیدی بودند که نظرات و دیدگاه های خود را در این 
زمینه مطرح کردند.احمد وحیدی وزیر کشور، توضیحی 
از وضعیت موجود ارائه کرد و به تبیین پیچیدگی های آن 
پرداخت.وی با استقبال از پیشنهادهای مطرح شده، تداوم 
چنین نشست ها و ترویج فضای گفت وگو و تعامل میان 
ســایق مختلف سیاسی و جریان های متنوع فکری در 
دانشگاه ها را پربرکت و مفید دانست و آن را زمینه ای برای 
آگاهی بیشتر و تنویر افکار عمومی برشمرد.این نشست 
به همت مرکز آموزش و مطالعات راهبردی وزارت کشور 

برگزار شد.

خبر

همدلی| واکنش هــای دولت و به خصوص 
شخص رئیس جمهوری نسبت به اعتراضات 
اخیر در بوتــه نقد هم نمایندگان مجلس و 
هم فعالان سیاســی بوده است. بسیاری بر 
این باور هســتند که رئیــس جمهوری در 
مواجهه با اعتراضات عملکرد مثبتی نداشته 
و نســبت به مطالبات عمومــی کم توجهی 
کرده است. در همین حال بررسی سخنان 
رئیس جمهوری در دو ماه گذشــته نشان 
می دهد ســیدابراهیم رئیسی نسبت به دو 
رئیس قوه دیگر کم ترین واکنش را نســبت 
به اعتراضات اخیر داشته است. با این حال 
او دیروز در دیداری سرزده از یگان فاتحین 
از عملکــرد این یــگان در مواجهه با آنچه 
رئیــس جمهوری اغتشاشــات نامید تقدیر 

کرد و گفت که خوش درخشیدید.
شــکل گیری یگان فاتحین بــه اواخر دهه 
هفتاد و ســال 7۸ برمی گردد. ســالی که 
حادثه معروف کوی دانشــگاه رخ داد. چند 
ســال پیش خبرگزاری تسنیم در مصاحبه 
ای با فرمانده این یگان منتشر کرد. تسنیم 
بدون آن که نام این فرمانده را منتشر کند 
به نقــل از او درباره تاریخچه شــکل گیری 
یگان فاتحین نوشــت: »در 1۸ تیرماه سال 
137۸ یــک نیــازی در مجموعــه امنیتی 
بســیج مشــهود بود آن هم ایــن بود که 
نیرو ی آموزش دیده منســجم متمرکزی در 
بسیج وجود نداشت. تصمیم بر این شد که 
گروهی از بچه هایــی که پای کار بودند دور 
هم جمع شوند و با مسئولیت استاد شهید 
مجید فتحی نژاد کــه در آن مقطع فرمانده 
پایــگاه ما هم بودنــد کار آموزش نیروها را 
شــروع کردیم. تقریباً از پایان سال و زمانی 
که فتنه 7۸ تمام شــد این کار شروع شد و 
از حوزه های ناحیه مقداد و غرب تهران که 
در آن زمان ناحیــه بزرگی هم بود، از بین 
نیروهایی که توانمندی داشــتند تست های 
لازم گرفته شد و جذب نیرو صورت گرفت 
و در حــد یک گردان نفرات ســازمان دهی 
شدند. . . در فتنه سال ۸۸ بچه های ما خیلی 
خوب عمل کردند و فاتحین در تهران یکی 
از یگان های زبان زد بود و خیلی از رده های 
سپاه فکر نمی کردند که یک یگان بسیجی 
با این انسجام خیلی خوب بتواند کار انجام 
دهد. ما آن موقع 4 گردان در تهران بودیم 
و خیلی از دانشــکده های سپاه درخواست 
می کردند که فرمانــده گردان های ما بروند 
آنجــا و برای آنها تجربیــات مأموریت های 
موفق را تشــریح کنند. تقریباً ما مأموریت 
ناموفــق نداشــتیم لــذا از ما درخواســت 
می کردنــد کــه تجربیاتمــان را در اختیار 
آنها قرار دهیم. . . شــاخص ترین مأموریت 
فاتحین مأموریت ســوریه و مدافعان حرم 
بود که ما اولین رده بســیجیانی بودیم که 
وارد کشــور سوریه شــدیم و افتخار مدافع 
حرم بودن نصیب بچه ها شــد. عملیات های 
خیلــی موفق و با کارایی خیلی بالا در آنجا 
اتفــاق افتاد کــه مورد اســتقبال بچه های 
نیروی قدس ســپاه هم قرار گرفت. از آنجا 
نهضتی بودن و مدافــع حرم بودن فاتحین 
شــکل گرفت. نتیجه دو دهــه تاش های 
بچه ها این بــود که مهر مدافعان حرم روی 
مختلفی  رده های  بنشیند.  فاتحین  پیشانی 
در سوریه حضور داشــتند، اما همه تا اسم 
فاتحین را می شنوند می گویند مدافع حرم.«

آن طور که منابع رســمی اعام کردند در 
هفته های اخیر یگان فاتحین هم در تهران 
نقش مهمی ایفا کرده است. به همین خاطر 
روزگذشــته به مناسبت هفته بسیج رئیس 

جمهوری به طور سرزده از این یگان بازدید 
کرد. 

وی در جریــان این بازدید در نشســت با 
بسیجیان یگان فاتحین با اباغ سام رهبر 
معظم انقاب اســامی به بســیجیان این 
یگان طی ســخنانی اظهار کرد: »شــما در 
همه عرصه ها افتخار آفریدید و در مواجهه 
با اغتشــاش گران و بــر هم زنندگان امنیت 
مردم خوش درخشــیدید و ان شاالله از این 

بعد نیز در همه عرصه ها موفق باشید.«
وی افــزود: »شــما به خاطــر ماموریت و 
مســئولیت خطیــری که عبارت اســت از 
حفظ امنیت برای کشور ترجیح دادید کنار 
خانواده بودن و راحتی جمعه را که هرکسی 
بــه آن نیاز دارد کنار بگذارید و در حقیقت 
رفــاه دیگــران را بر رفاه خودتــان ترجیح 
دادید. این اقدام حقیقتا ارزشمند و در خور 
تقدیر اســت. امروز حفظ نظام اســامی از 
اوجــب واجبات اســت و در پرتو یک نظام 
اسامی بسیاری از خیرات و برکات و خوبی 
ها می تواند گســترش پیدا کند. به همین 
دلیل تاش در این مسیر اولویتی دو چندان 

دارد.«
رئیسی گفت: »نظام اســامی تنها نظامی 
اســت که پرچم مقابله با نظام سلطه را بر 
افراشته است، دشــمنان تا کنون فتنه های 
زیــادی علیه انقاب بــه راه انداخته اند تا 
بتوانند از صدور انقاب و روحیه بســیجی 
جلوگیری کنند اما به لطف خدا و پایداری 
ملت ایران امروز پیام و امواج انقاب اسامی 
از مرزهای ایران گذشــته است و به الگویی 
برای ســایر ملت ها و به خصوص ملت های 
منطقه تبدیل شــده است. ملت یمن هفت 
ســال تحت شــدیدترین محاصره ها قرار 
داشت اما با قدرت در مقابل ائتاف سعودی 
ایســتادگی کــرد. ملت مظلوم فلســطین 
نیز که روزی با ســنگ بــه مقابله با ارتش 
صهیونیســت می رفت امروز به موشک های 
پیشــرفته مجهز دست یافته اســت. اینها 
نمونه هایی از صدور تفکر انقاب اســامی 
و تفکر بسیجی به ســایر ملت های منطقه 

است.«
رئیســی دیروز در سخنان خود اشاره ای به 
مطالبــات و کمبودها نکرد ایــن در حالی 
اســت که حداقــل نماینــدگان مجلس و 
اصول گرایان تأکید دارند که کابینه رئیسی 
ضعف عملکــردی دارد و توانایی اداره امور 

را نــدارد. به عــاوه بســیاری از چهره های 
مطرح تأکید دارند که اعتراضات مردمی را 
باید به رسمیت شــناخت به باید ریشه آن 
رسیدگی کرد. موضوعی که تا به حال کم تر 
در سخنان رئیسی به آن اشاره شده است. 

ناصر ایمانی از فعالان سیاسی اصول گرا در 
گفت وگو با »انتخاب« درباره نحوه مواجهه 
بــا اعتراضات گفــت: »در ابعــاد مختلف 
می توان ایــن موضوع را مطــرح کرد و به 

راهکاری رسید.
 بــا بخشــی از مردم که معترض هســتند 
باید صحبت شــود، آن هم نه صرفا توسط 
حکومت بلکه توســط کســانی کــه مردم 
بــه آن ها اعتماد دارند، مبنــی براینکه این 
شرایط شرایطی نیست که به وجه مطلوبی 
که آن ها تمایل دارند، برســند و با این روند 
کشــور را دچار بحران بیشــتری می کنند 
کــه ضررهایش نصیب خود مــردم خواهد 
شــد. آنچه برخی از معترضان می خواهند 
کــه به آن برســند، محقق نخواهد شــد و 
از جنبه های بین المللی و اقتصادی فشــار 

بیشتری به کشور وارد خواهد شد.«
وی در ادامــه تاکید کــرد: »فرهیختگان، 
نخبــگان و صاحبان فکر را باید به تدبیر فرا 
بخوانیم تا با مردم صحبت و آن ها را متوجه 
شرایط کشــور کنند. رسیدگی به خواست 
آن بخشــی از مردم، تا حــدی که مقدور 
اســت باید توجه شود تا یک آرامش خیالی 
به آن ها داده که بخشی از خواسته هایشان 

پی گیری و محقق خواهد شد.«
وظیفه حاکمیت  دربــاره  ایمانی همچنین 
در ایــن شــرایط، عنوان کــرد: »مجموعه 
حاکمیــت هم یــک وظیفــه ای دارد و آن 
هم عدم تحریک معترضان اســت. پیگیری 
خواســته های مشــروع آن ها به نحوی که 
احساس نکنند که با کاهش اعتراضات دیگر 
مســئولان مربوطه هم تمایــل به پیگیری 
نداشته باشند، باید مدنظر قرار داده شود.«

این فعال سیاسی اصول گرا ضمن بیان اینکه 
مجموعه حکومت در دریافت خواســته های 
مردم مقــدار زیادی تاخیر داشــته، گفت: 
»حکومت می بایســت زودتر از اینها توجه 
می کــرد که چه مطالباتی از ســوی مردم، 
بالاخص نســل جوان وجــود دارد و به آن 
اهمیت می داد و راه کاری می اندیشد تا کار 

به این نقطه نمی رسید.«
وی ادامــه داد: »فضای کشــور را باید آرام 

کنند. با آرامــش می توان خیلی از اقدامات 
را انجــام داد. همچنیــن دولــت بایــد به 
ســرعت، عمدتــا در مســائل اقتصادی و 
همینطــور فرهنگی اهتمام ویژه ای به خرج 
دهد تا کشــور را به آرامش و ثبات برساند. 
توجه همه را باید جلــب کرد که برخی از 
کســانی که به طور جدی از این اعتراضات 
حمایت می کننــد، خواهان آرامش، امنیت 
و اســتقال کشور نیســتند و کوچک ترین 
تضعیــف مجموعه حاکمیت آثار زیان باری 
برای کشــور دارد که دودش به چشم همه 
ما خواهد رفت. توجه داشــته باشــیم که 
تحریکاتی که دارد از سوی بیگانگان صورت 
می گیــرد، بی دلیل نیســت و آن ها هوادار 
مردم ما نیســتند. همچنان که در سالیان 
گذشته شــدیدترین تحریم ها را علیه مردم 
ما انجام دادند و ما را تحت فشــار اقتصادی 
گذاشــتند. بینش و توجه مردم را باید بالا 
برد تا بتوانیم به سامتی از این بحران عبور 

کنیم.«
 ایمانی درخصوص وظیفه نیروهای امنیتی 
تصریــح کــرد: »نیروهای امنیتــی وظیفه 
مهمی داشــته و دارنــد. بنابرایــن باید از 
اقدامــات تحریک آمیــز خــودداری کنند. 
همچنین جدا کردن صف کسانی که ناامنی 
ایجاد می کنند با کســانی که احساسات را 
تحریک کرده اند بســیار مهم اســت و باید 
این دو را کاما از هم تفکیک کنند تا افراد 
بی دلیل مورد مواخــذه قرار نگیرند. به باور 
من مجموعه ایــن اقدامات می تواند ما را از 

این شرایط نجات دهند.«
 وی ضمن بیان اینکــه دیدار اصاح طلبان 
با رئیس قوه قضاییه در راســتای بخشی از 
اقدامات صــورت گرفته درخصوص صحبت 
با مردم معترض اســت، گفت: »هر کســی 
با هــر گرایــش سیاســی و اجتماعی اگر 
خواهان ایران اســت باید زیــر این پرچم 
متحد شــود. اصاح طلب، غیر اصاح طلب، 
مستقل، اساتید محترم دانشگاه، اهل تدبیر، 
هنرمندان، ورزشکاران و همه و همه باید به 
شــرایط کشور توجه داشته باشند و در این 
شــرایط کمک کنند و نفت روی این آتش 
نریزنــد.« این فعال سیاســی اصول گرا در 
پایان تاکید کرد: »باید آرامش حاکم شــود 
تــا بعد مطالبات را پیگیری کنیم. مســلما 
مطالباتی وجود دارد که در فضای متشــنج 

به هیچ وجه قابل پیگیری نیست.«

رئیسی خطاب به یگان فاتحین:  

در اغتشاشات خوش درخشیدید

همدلی| برخی نمایندگان مجلــس می گویند روند ترمیم 
کابینه آغاز شــده است. تا به حال دو وزیر از کابینه رئیسی 
جدا شده اند. اولی وزیر کار بود که با فشار نمایندگان مجبور 
شد اســتعفا دهد. دومی هم رستم قاسمی وزیر مسکن بود 
که بعد از حاشــیه انتشــار عکس هایــش در مالزی از این 
وزارت خانــه کناره گیری کرد. به غیــر از این یکی از وزرای 
رئیسی هم تاکنون استیضاح شده که البته موفق شد دوباره 
رأی اعتماد بگیرد. حالا به نظر می رســد وزرای دیگری هم 
تغییر کنند. از جمله وزیر بهداشــت که با عملکرد نامناسب 
خود باعث شد مشــکات زیادی در حوزه درمان و دارویی 
کشور ایجاد شود. دیروز یکی از اعضای کمیسیون فرهنگی 
هم انتقاد شدیدی از عزت الله ضرغامی وزیر میراث فرهنگی 

مطرح کرد. 
حسین میرزایی، نماینده اصفهان در مجلس شورای اسامی 
در خصوص لزوم اعمال تغییرات در کابینه دولت ســیزدهم 
گفت: »با توجه به گذشــت بیش از یک سال از آغاز به کار 
دولت ســیزدهم، آرام آرام در بعضــی از زمینه ها از جمله 
ترمیم کابینــه می توان یک تصمیمــات مدیریتی را اتخاذ 
کرد. منتها گاهی وقت ها با جوســازی های رسانه ای فردی 
را کــه خوب دارد کار می کند بــد جلوه می دهند یا وزیری 
که عملکــرد مطلوب ندارد را حمایت می کنند و خوب جلو 

می دهند.«
او اظهار کــرد: »فارغ از این قضاوت های غیرمنصفانه ای که 

افراد انجــام می دهند و بعضی وقت ها رســانه ها هم به آن 
دامــن می زنند، انجام یک تغییراتی برای دولت نیاز اســت 
که گویا آغاز شــده اســت. یکی از مصادیق این رفتارها و 
قضاوت هــا به عقیده بنــده وزیر راه و شهرســازی بود که 
حاشیه پردازی درباره بیماری ایشــان بسیار صورت گرفت 
در حالیکه به آن صورت که گفته می شــد، نیســت. اما از 
ســوی دیگر یک وزیری داریم ماننــد وزیر میراث فرهنگی 
به جای اینکــه وزارتخانه خود را اداره کند و مشــکات و 
چالش های وزارتخانه اش را حل کند گویی مســئولیت خود 
را ایــن می داند که در همه امور کشــور مربوط و نامربوط 
اظهارنظر کند و حرف هایــی را هم بزند که یک وقت هایی 

هم حرف های به نظر نادرســت و شاذی را مطرح می کند. 
وزیــر ورزش یکی دیگر از وزرایی اســت کــه عملکردش 
قابل دفاع نیســت. بالاخره کســانی که به عنــوان نماینده 
جمهوری اســامی در صحنه های ملی جهانی حضور پیدا 
می کننــد نمی توانند نســبت به پرچم جمهوری اســامی 
بی توجهی کنند. در رشــته های مختلف ورزشــی اتفاقات 
نادرستی رقم خورد، باید با این ها برخورد انضباطی مطابق 
با آیین نامه های ورزشی انجام شود؛ کسی که به ۸۵ میلیون 
ایرانی احترام نمی گذارد، نماینده ایران نیست. حساب چند 
شخص را با یک جماعت یکی نکنید، حرف ما در مورد همه 
ورزشکاران عزیز کشــورمان که در طول سال های طولانی 
افتخارات فراوان و بزرگی را آفریدند، نیست. جامعه ورزشی 
ما دوســتدار انقاب و دوستدار نظام هستند ما در بین این 
عزیــزان مداح داریم. صحبت ما در مورد معدود افرادی بود 
که این افــراد معدود آبروی جامعه کثیــری را به مخاطره 
می اندازند. همه در برابر قانون یکســانند، اگر ما این زمینه 
تبعیض را فراهم کردیــم، آن وقت گروه های مختلف برای 
خود با استدلال به دنبال تبعیض خواهند بود. همه در برابر 
قانون یکسانند از من که نماینده هستم تا شما که خبرنگار 
هستید تا استاد دانشگاه و کسی ورزشکار یا دانشجو است و 
همچنیــن عموم مردم، همه در برابر قانون برابرند. این باب 
را باز نکنیم که با هر قشر بخواهیم یک نوع ویژه ای برخورد 

صورت گیرد.«

انتقاد یک نمایند از تحرکات وزیر میراث فرهنگی

ضرغامی زیر پتک انتقاد مجلس 
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